
 

Referat af Generalforsamling Brødeskov Lokalråd 2024

Dato: 21. marts 2024
Sted: Brødeskov Idrætsforenings lokaler på Kollerødvej 1
Dagsorden: 1. Valg af dirigent og referent

2. Bestyrelsens beretning, vedlagt i bilag. 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
4. Forslag til budget, herunder fastsættelse af kontingent 
5. Indkomne forslag. (Forslag skal fremsættes skriftligt og 

være bestyrelsen i hænde senest 8 dage før 
generalforsamlingen).

6. Valg til bestyrelsen (vælges for 2 år)
7. Valg af suppleanter (Max 2 – vælges for et år)
8. Valg af revisor og revisorsuppleant (vælges for 1 år)
9. Eventuelt

1. Steen Jensen blev valgt til dirigent og Kirsten Arvesen som referent

2. Derefter gennemgik formanden beretningen for 2023. I den efterfølgende 
debat, blev det bl.a. påpeget, at vi skal sikre os, at det skal være forsvarligt for
skolebørnene der bor i Favrholm, som benytter det nye stisytem, at gå over 
Brødeskovvej til skolen, enten ved tunnel, fodgængerfelt og/eller 
skolepatrulje. 

Beretningen blev taget til efterretning. 

3. Kassereren fremlagde det reviderede regnskab for 2023, som blev godkendt.

4. Kassereren fremlagde budgettet, som blev taget til efterretning. 
Det blev godkendt at kontingentet forbliver uændret. 

5. Der er IKKE indkommet nogen forslag.

6. Mathias Skarby og Kirsten Arvesen blev genvalgt. 

7. Annette Orup og Kurt Schaldemose Hansen blev begge genvalgt.

8. Claus Chammon blev genvalgt til revisor og Jesper Jacobsen blev genvalgt som
revisorsuppleant. 



 

9. Eventuelt: 

Mathias  takkede  Ellen  Godt  Hansen  for  mange  års  arbejde  i  Lokalrådet,  og
ønskede hende alt det bedste fremover. 

Efterfølgende  lagde  Mathias  op  til  debat  om  Lokalrådets  vedtægter  og
Borgeravis: 

 Det vil være godt, hvis alle kan deltage i GF, også uden at være medlem.

 Intet  er  gratis,  heller  ikke  demokratiet,  syntes  vi  skal  bibeholdes  betalt
medlemsskab. Vi når mange borgere med Borgeravisen. 

 Overvejelse om flere kan blive engageret ved at gøre det gratis at være
medlem? 

 Finde et alternativ til at få penge ind end via medlemsskab. 

 Overveje om vi fremover behøver borgeravisen i trykt form, eller om vi kan
nøjes med at have den elektronisk? 

 Vi er ca. 1.500 husstande i området, men kun knap 150 på maillisten – vi
når bredere ud med husomdelt borgeravis.

Mathias konkluderede, at bestyrelsen henover det næste år vil forholde sig til,
om der skal findes en ny finansieringsløsning til  Borgeravisen, og om der skal
ændres  i  vedtægternes  §8  hvor  der  står,  at  det  kun  er  medlemmer  der  kan
deltage og stemme til GF. 

**************************************************************

Efter generalforsamlingen holdt bestyrelsen konstituerende møde: 

Formand Mathias, Næstformand Svend Beeck og kasserer Hanne Jensen.

Næste møde bliver den 22. april 2024 hos Kurt Schaldemose kl. 19.30 
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